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Datum antwoord :

1. In 2018 waren er meer pogingen (53% van de inbraken), maar in 2019 waren er 
meer voltooide inbraken (55%) dan pogingen (45%). Wat is de oorzaak/ zijn de 
oorzaken van deze “trendbreuk”? Worden er andere inbraak technieken 
gebruikt? Wat is het antwoord op de toename van het % van het aantal voltooide 
inbraken bij de aanpak?

2.    In hoeverre heeft de subsidieregeling inbraak werende maatregelen geleid tot minder 
inbraken /pogingen als je de aanvragen vergelijkt met plaatsen waar in 2018-2019 
inbraken of inbraakpogingen zijn geweest?

3.    Er zijn daders vrijgekomen en dat leidt weer tot meer inbraken.
In hoeverre doen we nog pogingen om elektronisch toezicht te verkrijgen? 
Op welke wijze wordt op dit moment ingezet om recidive zoveel mogelijk te beperken?

4. Landelijk gezien is er een stijging van het aantal gevallen ‘overlast door personen’. In 
Gouda is het aantal meldingen hiervan gestegen met 22% naar 774 meldingen. Deze 
stijging is waarschijnlijk te verklaren door de toename van het aandeel personen met 
verward gedrag. Wat doen we in 2020 (extra) om dit percentage te laten dalen?

Gebiedsregie Oost

5. Met ondersteuning van de opbouwwerker is bewonersorganisatie ’t Govertje opgericht. 
Totdat de bewonersorganisatie eigen huisvesting heeft gevonden organiseert de groep 
maandelijks een verbindende activiteit in de wijk. Welke rol neemt de gemeente bij het 
zoeken naar een geschikte locatie?

 

Antwoorden:

1. Het aantal voltooide inbraken en het aantal pogingen fluctueert jaarlijks. De 
verhouding ligt vaak rond de 50/50 procent. Vorig jaar waren er meer voltooide 
inbraken. Er is niet direct een verklaring voor deze verschuiving. Daarnaast zien 
we dit jaar dat het aantal pogingen tot nu toe weer iets hoger is, dan het aantal 
voltooide inbraken.

2. Dit effect is moeilijk te meten. Er moet dan veel informatie geregistreerd en met 
elkaar gekoppeld worden. Het puur en alleen koppelen van de datum van het 
aanbrengen van het hang- en sluitwerk en een mogelijke (poging tot) inbraak is 
niet genoeg om dit verband te onderzoeken. Er zal geregistreerd moeten worden 
per woning wat de precieze aanpassingen zijn geweest bij de verbetering van 



het hang- en sluitwerk. Dit wordt momenteel niet gedaan. Daarnaast is vanuit de 
politie specifieke informatie nodig over de exacte wijze en zijde van de woning 
waarop is geprobeerd in te breken. Alleen dan kan onderzocht worden of de 
getroffen maatregelen effect hebben gehad. Het effect dat nu gezien wordt, is 
dat de regeling goed gebruikt wordt en dat veel mensen investeren in het 
verbeteren van het hang- en sluitwerk van hun woning. De bedrijven zijn PKVW- 
of BORG gecertificeerd, er worden goede materialen aangeboden en daardoor 
duurt het voor de inbreker vele malen langer om een slot te forceren.

3. De rechter beslist of er een enkelband aangesloten wordt. Het advies hiervoor 
wordt gegeven door reclassering. Zij doen hiervoor een risicotaxatie en winnen 
informatie in bij partners van het Veiligheidshuis. Bij inbraken wordt vaker wel 
dan niet een enkelband aangesloten. Echter, daders willen dit soms zelf niet en 
zitten liever hun voorwaardelijke tijd uit dan dat ze een enkelband krijgen. 
Daarnaast moet er onderscheid gemaakt worden tussen het type enkelband. Er 
is een GPS band mogelijk , waarbij te zien is waar dader zich bevindt, en er is 
een ‘gewone’ band waarbij ze enkel binnen bepaalde tijden in de buurt moeten 
zijn van de aansluiting. Bij de laatste band kunnen mensen zich dus vrij begeven 
behalve (bijvoorbeeld) ‘s nachts. Dit is dus geen garantie van het niet meer 
kunnen plegen van inbraken. Daarnaast wordt de enkelband maar voor een 
beperkte tijd opgelegd en is dus tijdelijk recidive verminderend.

4. Landelijk is de verwachting dat we nog niet op het punt zijn dat de cijfers zullen 
gaan dalen. Er is veel inzet op mensen met verward gedrag en er zijn meerdere 
meldpunten. Niet alle meldingen die bij politie gedaan worden zijn daar aan het 
juiste adres. 

5. De gemeente neemt geen actieve rol bij het zoeken naar een locatie en heeft 
zelf geen vastgoed in Goverwelle dat ter beschikking zou kunnen worden 
gesteld. Wel probeert de gebiedsregisseur namens de gemeente mee te denken 
met de bewoners en stemt plannen en ideeën van ‘t Govertje af met bijvoorbeeld 
vakambtenaren van de gemeente of relevante partijen in de stad. Er vindt 
periodiek overleg plaats tussen opbouwwerker en de gebiedsregisseur waar 
regelmatig praktische ondersteuning vanuit de gemeente wordt toegezegd. 


